
Z6pis z jednfni Vikonn6ho vfboru KSH Stiedoiesk6ho kraje konan6ho

dne L. iervence 2021

v kancelifi OSH Praha-vfchod, Ohradni 1166126,140 00 Praha 4 - Michle

Piitomni zaYY KSH:
Starosta KSH - p. Oldlich Lacina
Bene5ov - pf. Dana Vilimkov6
Beroun - p. Josef St6tka

Kladno - p. Martin Zuska
Kolin - pf. Kamila Havlinov6
Kutn6 Hora - p. AleS Karda
M6lnik - p. Franti5ek Dvoidk
Mlad6 Boleslav - p. Ladislav HloZek
Nymburk - p. Martin Kr6l
Praha-vlfchod - pi. Zdenka Sindel6fov6
Praha-zfipad - p. Josef Myslin
Piibram - p. V6clav Jankovsky

D6le plitomni s hlasem poradnim:
KKRR - pf. RriZena Maddrov6
Aktiv ZH-p. Josef P6v

KORR - p. Pavel Gerberg (zastupuje p. RfiZidku)

Zapisovatelka: Petra Myslfnov6 Cejpkov6

Omluveni:
KORR-p. Milan RriZidka
KORM - pi. Jaroslava iedrdlov6

Neomluveni:
KORP -pi. Hanka L6nsk6
Rakovnik - p. Zdendk Ledvinka

PrribEh jedn6ni
ll Zahiieni - jedn6nf bylo zahdjeno p. Lacinou v 16.05 hod. plivitrinim piitomnlfch.
2l Yolba zapisovatele a ov6iovatehi zipisu - na zapisovatelku je navrtena Petra My.slinov6
Cejpkovd, administrativni pracovnice kancel6le KSH, na ovEiovatele jsou navrleni pi. Zdenka
SindeHfov6 (Praha-vychod) a p. Josef Myslin (Praha-zdpad). JelikoZ proti n6vrhfim neni vzneseno
Lildnlch n6mitek, je o nich d6no hlasovat:

Vfsledek hlasovfni: V5ichni piitomni s pr6vem hlasovat PRO, nikdo nebyl PROTI a nikdo
se nezdriel hlasovini.
Zapisovatelka a ovElovatel6 zipisu. byli schvileni jednomyslnE.

3/ Informace Krajsk6 kontrolni a revrzni rady - slovo je pied6no pf. Maddrovl,kterd plitomn6
sezn6mila s provedenim kontroly na OSH Beroun (dne22. dervna t. r.). JelikoZ se jedn6 o domovskd
OSH pi. Maddrov6, vedenfm kontroly byla povdlena dlenka KKRR pi. Denisa Neuberov6. Plitomni



za OSH Beroun byli - starosta OSH, piedseda a dlen OKRR a pracovnice kancelSie OSH. Kontrola
se ifdila stanovenou osnovou, byly zaznamen6ny pouze drobn6 nedostatky, o jejichi odstrandnf
bude OSH Beroun informovat KKRRprostiednictvim emailu.
Na2. z6ii202l je napl6novan6 kontrola OSH Praha-vfchod a OSH Praha-zipad, v lijnu probdhne

kontrola na OSH Nymburk. Kontrola na KSH se uskutedni 10. srpna t. r.

4l Zhodnoceni jedn6ni Aktivu ZH Stiedoiesk6ho kraje - slovo bylo pied6no p. P6vovi, ktery se

velmi pochvalnd vyj6diil k organizaci vyjezdovdho zased6ni AZH na Kolfnsku. Pod6kov6n( je
vysloveno panf Havlinov6, starostce OSH Kolin, a jejimu !imu. V r6mci vfjezdov6ho zased6ni

probEhlo vlastn( jedn6ni Aktivu ZaslouLilych hasidfr, ddle jizda iepaiskou dr6hou a fdast na

vyhodnoceni POODM 2021 na Kolinsku. Z jedndni byl polizen z6pis p. Franti5kem Hepem
(Nymburk), ktery byl jiz kancel6ii KSH rozesl6n na jednotlivd OSH.

P. Lacina v tomto bodd poZ6dalpana P6va o administrativni spr6vu dlenri AktivuZH, tzn. aby jako
vedouci mdl na v5echny dleny krajskdho AZH k dispozici kontakty a mohl vLdy podat informaci
v piipadd pl6novan;fch akci, zda se jich dlenov6 AZHzilastni di nikoliv.

JelikoZ vljezdov| zasedfini AZH piekrodilo derp6n( privodn6 pl6novanlich 30.000,- Kd v rozpodtu
KSH o 10.000,- Kd (zde pani Havlinov6 podala vysvdtleni, Ze navy5eni vzniklo zejmdnaplatbouza
ubytov6nf, nebot' s ohledem na pandemickou situaci byli v5ichni ridastnici ubytov6ni
v jednolfiZkovych pokojich). O dodatedndm navySenf d6stky na vyjezdovdzasedhni AZHo 10.000,-
Kd je d6no hlasovat:

Vfsledek hlasovfni: V5ichni piitomni s privem hlasovat PRO, nikdo nebyl PROTI a nikdo
se nezdriel hlasov6ni.
Rozpoiet na vfjezdov6 zasedfni AZIf, byl dodatein6 navf5en o 10.000,- Ki.

5/ Zhodnoceni Krajsk6ho kola hry Plamen a dorostu - slovo je pied6no pani Vilfmkov6, kter6,xje povElena pani Cedrdlovou, vedouci KORM, o piedneseni vytek, jeZ se tykaji zejmdna pr6ce
rozhoddich. Tyto kritickd vlftky jsou smdiov6ny na nedostatednou piipravenost dinnosti rozhoddich,
kteli se v mnoha plipadech velmi Spatn6 orientovali v problematice. Takt6Z piijezd hlavniho
rozhoddiho na dorost, kteqf probdhl aZ r6no v den soutdZe, nebyl optim6lni, nebot' nebylo nic
piipraveno. Je tieba, aby se kvalita rozhoddfch zlep5ila, v fvahu piichazi napI. Skoleni rozhoddfch
na krajskd frovni.

Pi. Vilfmkov6 se pochvalnd zminila o pr6ci technick6 dety. Byl rovndZ dodrZen rozpodet, kdy
z pfivodn6 pldnovanfch 230.000,- Kd bylo derp6no 222.141,95 KE.

Jako problematick6 vidf pi. Vilimkov6 soutEZnf stroje, kter6 byly dovezeny z okresu Nymburk.
Jednalo se o 6 strojt,z nichL,ndkterd potlebuji vyraznoutechnickou fdrZbu. Pi. Vilimkov6 navrhuje
pifpadn6 navlf5eni finandnich prostledkri pro OSH Nymburk na technicky servis tdchto stiikadek.
D6le pf. VilimkovS navrhuje, aby byly proplaceny cestovni n6klady obsluze dasomiry (p. AleS
Karda). S timto aspektem nem6 VV KSH probl6m. P(. Vilimkov6 rovnEZ d6v6 ke zviLeni, aby
finandnf prostiedky byly poskytnuty v5em, kdo pojedou s dasomirou i na pii5ti soutdZich.

Jako pomErnd chaotick6 seukfnalablit nejednotnost piijim6ni piihl65ek na krajsk6 soutdZe, pliprava
startovnfch listin atd. Pi. Vilfmkovd a pi. Havlinov6 navrhuji, aby tuto dinnost vykon6vala od
pii5tfho roku jednotn6 krajskrl kancelili s tfm, Ze bude piesnd definov6no, jak6 povinnosti tikajici



se soutdZi bude mit v gesci krajsk6 kancel6i, co bude v gesci vedoucfch odbornlfch rad, co v gesci

poladatelri atd. Proti tomuto n6vrhu neni i.6dnych n6mitek.

P. Zuska v tomto bodE upozornil na skutednost, Ze na jednotliv6 OSH nebyla zasl|na informace o
tom, aby se Krajskd soutdZe hry Plamen a dorostu neridastnili Z6dni host6. Pi. Vilimkov6, p. Karda

a p. Lacina vysv6tlili, Le sohledem na nejistou situaci tlikajici se pandemie covid-l9 bylo
dohodnuto, aby nebyli zvdnii.6dni hostd, nebot'mnoho organizalnich vdci muselo bllit v leto5nim

roce uddl6no jinak, aby se dodrZela ve5ker6 bezpednostni opatienf proti Siienf pandemie.

6l Zhodnoceni Krajsk6ho kola v poZirnim sportu - slovo pied6no pi. Havlfnovd, kter6 - jak jiL
zminila u bodu d. 5 - povaZuje za chaotickd rozddleni povinnostf s tim, aby bylo pro pii5ti rok jasnE

definov5no, kter6 rikoly zpracuje krajsk6 kancelSi a kterd budou mit na starosti vedouci odbornych
rad di poiadatelskd OSH.

Pf. Havlinov6 hlavni n6rodnost leto5niho kola v PS, kterd se konalo spolednE se soutdZf jednotlivcri
dorostu, spatiuje zejmdna v tom, Ze v5e bylo tieba piipravit dvakr6t, nebot' soutdZ se konala na dvou
mistech. Domniv6 se, Ze je tieba ldpe korigovat rozhoddi a ldpe rozddlit kompetence mezi nimi jiL,

veder pied soutdZi, coZ se ukdzalo blit nedostatednd. Pani Havlinov6 velmi dEkuje za pomoc

s piipravou startovnich listin p. Kardovi. Domniv6 se, Ze by bylo lep5i, aby v dal5ich rodnicfch vfce

organizaci iidil vedouci KORR, jenZ bude mit kolern sebe tym lidi, mezi nEZ budou rozddleny
povinnosti.

Vyvstala otdzka, zda se bude Skoleni rozhoddfch realizoval jako samostatn6 akce di probdhne vZdy

veder pied vlastni soutdZf. Po vz6jemnd dohodd vzniklo resumd, Ze Skoleni rozhoddich bude
probihat vZdy veder pied soutdZf (pdtek).

P. Lacina k vliSe uvedendmu dodal, Ze leto5ni rodnik v PS byl jin;f takd v tom, Ze vdt5inu
administrativni dinnosti zajistilo HZS v r6mci spolednych soutdZi, proto takd mohl vzniknout
informadni Sum. Piipojil se k v;itce smEiovand na rozhoddi, nebot' i kdyZ piijedou na soutdZ o den

difve, nejsou na soutEZ piipraveni, coZ neni piiliS efektivni pro krajsk6 sdruZeni, nebot'maji placeny
nocleh. P. Lacina rovn6Z vznesl vytku ke stejnokrojovd k6zni, nesouhlas vyj6diil zejmena
s kr6tkymi kalhotami, kterd mdli ndkteii rozhoddi k dervend poloko5ili.

P. Lacina ddle poLddal piftomnd starosty o kontrolu okresnfch h165eni, kter6 jsou odesil6ny vZdy
k poslednimu dnu mdsice [rnora. V roce 2019 nebyla u pdti okresfi (BE, NB, PV, PZ a RA) vyplndna
informace o ridasti druZstev na vy55ich soutdZfch. Na z6kladd tdto skutednosti byly snfZeny dotace
pro PS krajsk6mu sdruZeni. Pan Lacina prosf o lep5f kontrolu pii vyplilov6ni dal5fch hl65eni
v okresnfch kancel6ifch.

P. Gerberg - za Krajskou odbornou radu represe ddkuje OSH Kolfn za perfektni piipravu soutEZe.

KORR sije vddoma nedostatkfi, na kterd bylo upozorn6no. K otbzce rozhoddfch doplfiuje, Ze se pii
soutdZi podet rozhoddich uk6zal jako nedostadujicf, nebot' byli rozd6leni na dvd mista, kde pak
nemohlo dojft kvystiiddni a zastoupeni. P. Jankovskf potvrzuje tuto informaci, jii.mu piedal p.

Martin Spilka - rozhoddich bylo m5lo.

P. Zuska doplnil kvj5e uvedendmu, Ze dlenovd reprezentujfcich druZstev za OSH Kladno byli
piekvapeni, nebot' mdli piipravenou orazitkovanou piihlisku, avSak ta u prezence na soutdZi
vyLadovtna nebyla.



7/ Krajsk6 setk6ni ZaslouZiffch hasiiri - p. P6v tuto akci hodnoti jako velmi kvalitni a ddkuje p.

Jankovsk6mu a OSH Pifbram za realizaci. Drobnj chaos plimo na mfstd kon6ni (n6mdsti

v Petrovicfch na Sedldansku) nastal pii plijezdu, nebot'zde soub6ZnE probfhaly dal5f akce (vlistava
veter6nfl) a bylo zde ndkolik prezendnich st6nkfl. Prezence KSH byla situov6na plimo u parkovi5td

stranou od n6mdstf. Domniv6 se tak6, Ze by se akce mohlo ridastnit vice starostri OSH; zde pani
Havlfnov6 podala vysvdtleni, Ze s ohledem na kolizi termfnri s jinymi akcemi okresnfho charakteru

nebylo moZno se zfdastnit.

Piipravenost akce chv6li tak6 p. Lacina, dod6v6, Ze na weboqich str6nk6ch KSH bude zveiejndna

videorepor&[L,,kde hovoli tak6 p. sen6tor Petr Stdp6nek, jenZ je starostou Petrovic a nad celou akci
pievzal z65titu. Velkj fisp6ch mdlo sekyrkovd a Leblikovd cviden[. P. Lacina polildal p. Myslina,
aby pod6koval sboru z okresu Praha-zdpad za rcalizaci sekyrkov6ho cvideni a tal<tdi, p.

Jankovsk6ho, aby podEkoval sboru z okresu Piibram za uskutedn6ni Zebiikovdho cvideni.

8/ Liga TFA - p. Gerberg podal informaci o ridasti na prvnim kole PraZsk6 a stledodesk6 ligy TFA,
kterd se konalo na okrese Mlad6 Boleslav. Z pfivodn6 avizovanych 130 irdastnfkri zde bylo pouze

33 zivodnikri. SoutdZ je pojata jako jednolit6 neboli tzv. v kuse. P. Gerberg hovolil s p. Mandysem,
z6stupcem Ligy TFA, byly vysvdtleny urdit6 organizadni nejasnosti a p. Gerberg poLildal p.

Mandyse o to, aby jednaze soutdZi ligy probihala dle pravidel TFA (irsekovd). Posl6ze p. Gerberg
kontaktoval takd spolupoiadatele t6to sout6Ze na Kolinsku, ktery piili5 nesouhlasi s rozmfst6nim
piek6Zek dle pravidel Ligy (tzv. v kuse), o t6to skutednosti budou vedena dal5i jedn6ni, nicm6nd p.
Gerberg navrhuje KSH podpolit pouze tu soutdZ, kter6 bude probihat dle pravidel TFA a kter6 mflZe

bjt nominadnimzdvodem pro Mistrovstvi iR v disciplfn6ch TFA.

Ve Stardm Kolfnd probdhne zlejmd na pod6tku srpna schfizka tlfkajici se dal5i sout6Ze Ligy TFA.
Panf Havlinov6 v tdto souvislosti uvedla, Ze za OSH Kolfn zcela jistd neni probl6m podpoiit SDH
Staqi Kolfn, ale nikoliv p. Mandyse, jehoZ chovdni hodnoti jako arogantnf. P. HloZek ktdto
skutednosti doplf,uje, Ze sbor na okrese Mlad6 Boleslav piili5 nevdd6l, co m6 dElat, p. Jankovsky
uv6di, Ze sbor na Pifbramsku (Bieznice) chce soutdZ TFA zru5it.

P. Lacina vyslovuje resumd k tomuto bodu, Ze budou pokradovat jedn6nf, aby jedna soutdZ Ligy
TFA byla podle pravidel TFA. Tuto jedinou sout6Z by krajsk6 sdruZeni podpofilo, pokud by 5lo o
nominadnf zdv odna tvtiR.

9/ Rozddleni dotace ze Stiedoiesk6ho kraje na rok 202112022 - p. Lacina vznesl dotaz na
Krajsk6m fiadE Stledodesk6ho kraje, jenZ se tykal schv6lenf dotadnich prostledkri pro KSH na rok
202112022. Byl ubezpeden, Le dotace byla schv6lena zastupitelstvem Stledodesk6ho kraje, tudiZ
v5ichni piitomni starostov6 OSH obdrZeli tabulku s rozd6lenim finandnich prostledkri ze Stiedod.
kraje na dal5i obdobf. Posldze mohli vzn6st n6vrhy a plipominky k tomuto rozd6leni.

Pani Vilfmkov6 navrhla navydeni rozpodtu pro AZH na 50 tisic Kd z privodnich 30 tisfc Kd a p.

Gerberg prosf o 10 tisic pro rozhoddi TFA. Obd d6stky budou derp6ny zrezervy.

U tohoto bodu vznesl p. Zuska dotaz, zda spoluridast, kterou kuhde OSH zasil6 na KSH formou
piisp6vku na dinnost, se tfk6 nejen dotace ze Stiedodesk6ho kraje, ale tak6 dal5fch dotaci, kter6jsou
poskytov6ny pies ristledi SH iMS. Tuto skutednost potvrzuje p. Lacina. Pan Zuskase domniv6, Ze

by bylo lep5i, aby krajsk6 sdruZeni oslovovalo firmy o sponzorskli dar, pot6 by nepotlebovalo od
jednotlivich okesf, vlastni prostfedky. Uv6di s6m vlastni zku5enost sjaponskou firmou, kter6
jednor6zov6 plati OSH Kladno zapropagaci a tuto d6stku nepoZaduje doloZit vyridtovdnim.



P. Myslin se domniv6,Le je vhodnd zvdLit efektivitu takovdho jedn6n(, nebot' oslovovSni sponzorfi
je proces, kdy vdt5ina oslovenych subjektfi sponzoring odmit6. I v piipadd irspEchu se obvykle
podaif ziskatpouze men5i d6stky, kterd mohoubytzajtmavd pro SDH di nEkter6 OSH, ale nejednalo
by se jiZ o efektivnf d6stku pro krajskd sdruZeni. Dary jsou takd vehnidasto fidelovdvhzan6, nikoliv
k volndmu pouLiti.

S tim souhlasi tak6 p. Lacina, jenLby v takovd situaci se pokusil obr6tit piimo na pani hejtmanku

s Z6dosti o podporu.

Pani Havlfnov6 naopak vyjadiuje spokojenost s piiddlenyimi dotadnimi prostiedky, tudiZ nem6

probldm se podilet takd na vlastnich zdrojich, byt' se tlfkaji nejen dotace ze Stiedodeskdho kraje, ale

i dotaci z [rstiedi.

JelikoZ dalSf piipominky a n6mitky vzneseny nebyly, je o rozdEleni finandnich prostiedkfi ze

Stiedodeskdho kra.ie d6no hlasovat:
Vysledek hlasov6ni: V5ichni piitomni s prfvem hlasovat PRO, nikdo nebyl PROTI a nikdo
se nezdrZel hlasov6ni.
Usneseni 8.7/2021: Rozd6leni finaninich prostiedkri ze Stledoiesk6ho kraje na rok 2021/2022
bylo schv6leno.

K v;iSe uvedendmu bylo jestd doplndno, Ze dotaci bude moZno vy0dtovat na dvd d6sti. iek6 se na

piiddleni (,isla zakdzky, kter6 bude muset byt uvedena v [rdetnictvi. Toto dfslo bude uvedeno ve

smlouvd ze Stiedodeskdho kraje. Je tedy nutno podkat nazaslflni smlouvy.

Pani Vilimkov6 k dotaci ze Stiedodesk6ho kraje upozornila,Le ve5kerd poloZky (materi6l, sluZby,

strava....) se irdtuji pouze na ridet ,,sluZby z dotace KU". Klasifikace vli daje se nerozli5uje!

10/ Skoleni piedsedri reviznich rad - v tomto bodd bylo domluveno, Ze jednotlivd okresni
kancel6ie za5lou kancel6ii KSH jmdna a kontakty na svd piedsedy okresnich kontrolnich rad.

Zpracovanou tabulku s poZadovanlfrni fdaji pied6 kancel6f KSH panf Maddrovd, kter6 zkontaktuje
jednotliv6 piedsedy OKRR a domluvi se s nimi, zda by jim vice vyhovovalo jednodennf di

vicedenni Skoleni.

11/ Skoleni hospoddlrl - pani Sindel6fov6 zj isti u jednotlivych okresnich pracovnikfi , zda by byl
zilem o jednodenni didvoudennf Skoleni.

l2lYljezclov6 zased6ni VV KSH - zistdvd zatfm otevieno, pan Lacina navrhuje uskutednit tuto
akci na Slovensku, zn6sledn6 diskuze vyplynulo, Ze by mdlao vyjezdovd zasedbnizdjem vdt5ina
dlenri VV KSH.

13/ Sjezd SH iMS - pan Lacina v kr6tk6 poradd prodiskutoval se dleny VV KSH profily kandid6tfi
na starostu a n6rndstky starosty SH iMS. Soudasnd byli piitomni starostovd okresri poLilddni, aby
do kancel6ie KSH zaslali seznam svych delegdtri i s piiddlenlimi disly a informaci, jakou formu
prokinimi bezinfekdnosti deleg6ti spliluji. Sum6i za cely kraj zpracuje kancel6l KSH pro potieby
prezence sjezdu SH iMS.



14l Rrizn6

a/ Krajsk6 setkini piipravek - pani Vilimkov6 pledloZila VV KSH organizadni zabezpeleni
Krajsk6ho setk6ni pfipravek, kter6 se bude konat v neddli 19. zbii 2021 na stadi6nu Zfitiii
v Rakovniku. Strava bude vyiedena formou obloZenlfch housek, nebot' ze zkudenosti z minullich let
by mohl nastat probl6m, kdy stravovaci zaiizeni nestihne v efektivnim dase v5echny irdastnfky

obslouZit. Piihld5ky na akci bude shromaLtovat kancel6i KSH. O zn1ni OZ je d6no hlasovat:

Visledek hlasovinf: V5ichni piitomni s prrtvem hlasovat PRO, nikdo nebyl PROTI a nikdo
se nezdrZel hlasov6ni.
OZ Krajsk6ho setk6ni piipravek bylo schvileno.

Pan Lacina poLildal piitomn6 starosty o propagaci t6to akce v jejich okresech.

b/ Radiostanice - p. Lacina: ZHZS byly pied6ny na KSH radiostanice, kter6 budou postupnE na

zhkladd jiZ piedem stanoven6ho seznamu jednotek rozddlov6ny po jednotliqfch okresech. Pan

Lacina posldze informoval piitomn6 starosty, Ze budou poLilddni o spolupr6ci pli distribuci v jejich
okresech.

c/ fliast na jedn6ni KORR - p. Lacina poLfudal starosty, zda by dohl6dli na lep5f ridast sqich
z6stupcri na jedn6nf Krajsk6 odborn6 rady represe, nebot' na poslednim jedn6ni byla velmi slab6

ridast. Nedostavili se z6stupci tdchto OSH: Kladno, Kolin, Kutn6 Hora, Praha-vychod, Praha-zfipad

a Rakovnik.

d/ Alarm Revue - p. Lacina poukizal na dl6nek p. Ivo Havlika v Alarm Revue, jenZ se Qfkal
odhalenf pamEtnf desky umudendho haside odboj6ie Franti5ka Prochrizky. V dl6nku do5lo

k n6kolika nepiesnostem vdetnd faktu tykajicf se samotn6ho odhalov6ni (to dosud neprobdhlo), na

nli,upozomil p. Bidmon z Komise historie.

e/ Situace na jiZni MoravE - ve dtvrtek 24. (,ervna2l2l po vfskytu tom6da v oblasti Hodoninska
a Bieclavska doSlo ke znideni obydli v ndkolika obcich s fatrilnimi n6sledky. Pan Jankovskf podal

informaci o fidasti plfbramskfch hasidri, kteii nEkolik dnfi prisobili na Moravd, kde pracovali na
zprrijezdndni cest di zabezpedovali stiechy, aby piipadn! pdnjak6hokoliv piedm6tu neohrozil lidi
pohybujici se v ulicich. Podal tak6 informacize 5t5bu, kdy kdokoliv, kdo mdziljempiijet pom6hat,

by se m6l hldsit na mfstnich link6ch. V soudasn6 dobd prisobi v lokalit6 hodn6 dobrovolnikfi,
funguje zdsobovdnijidlem a pitfm.

P. Lacina v t6to souvislosti kontaktoval pani Jandovou, starostku Jihomoravsk6ho kraje s dotazem
na piipadnou pomoc, uvedla, Le zatim neni nic dal5iho tieba. P. Lacina se domniv6, Ze bude l6pe,

pokud piipadn6 dal5i pomoc bude formov6na na jednotliqich okresech.

N6kteii z piitomnych starostfi uvedli svou formu pomoci Morav6 - Kladno podpolilo Lounsko, kde
tak6 do5lo k i6ddni pI(rodniho Livlu, byt' v men5im rozsahu neZ,na Morav6, Praha-zdpad vyhl6sila
pro Moravu materi6lni sbirku a VV uvolnil zrozpoltu malou d6st finandnich prostiedkt, BeneSov

- probfh6 finandni sbfrka, Nymburk - uveiejnEnavyzva na str6nk6ch OSH tykajici se iemeslnikri,
ktefi by mohli v zasailenf oblasti pomoci.

f/ Poh6r starosty KSH - p. Gerberg sezn6mil piitomnd s pldnem uskutednit dne 28. zitli 2021
Poh6r starosty KSH v poLdmim fitoku, kterf by probEhl na privodnd pl6novan6m mist6 - Citov,



okres Mdlnik (v r. 2020 zruieno z d&vodu pandemie). SoutdZ by probdhla ve dvou kategorifch -
muLi a Zeny s tim, i.e v kai.de kategorii se zridastni 24 drui.slev (2 druZstva zakaldy okres). Klid
vlfbdru ridasti je v gesci jednotlivych okresfi.

g/ SoutEZ ve vypro5t'ovini - p. Gerbergem byla pod6na informace, Ze MiR ve vypro5t'ov6ni se

zt(,astni Rudn6 za Stiedodeskli kraj, jeZ byla vybr6na rozhodnutim HZS naz{tkladl nejv6t5iho podtu

vyjezdi k dopravnfm nehod6m. Jako n6hradnik.le na druhdm mfstd Dobif5.

h/ Problematika desk6 po5ty - p. Dvoi6k vznesl dotaz,jak;im zprisobem je krajskd sdruZeni

informovSno o dorudeni zisilek ieskd po5ty (byly ztraceny vykresy do soutdZe POODM posilan6

do Prahy). Pani SindelSiov6 podala vysvEtleni, Le tento probldm je dlouhodoby, nebot' v budovd
jsou 4 hasidsk6 sdruZenf a pracovnici po5ty obvykle nerozli5uji jednotlivd subjekty, byt' poStovni
schr6nky v piizemi budovyjsou piesnd pops6ny.

Toto potvrzuje p. Myslin, nebot'OSH Praha-z|pad potd, co byly drileZit6 zSsilky zlraceny apol6,
co sdruZeni ie5ilo ndkolik probl6rnri pr6vd s neochotou pracovnikfi po5ty, piijalo usnesenf VV a

korespondence je zasilflna na soukromou adresu starosty. Od t6 doby jiLZddnd probldmy nejsou.

Panf Sindel6iov6 prosi piftomnd starosty, aby kdokoliv, kdo bude cokoliv zasilat prostiednictvfm
iP, dal piedem vddEt, Le je nacestd z6silka.

i/ Pfi5ti jedndni VV - probdhne v m6sici zhii,budou stanoveny terminy dal5ich soutdZi.

j/PodEkovhniza realizaci krajskych sout6Zi-pi. Sindel6iovdap. Mysl(n ddkuji pani Vilimkov6
a Havlfnov6 za pdknd zorganizovand krajsk6 soutdZe.

l5l ZixEr jedninf - p. Lacina poddkoval
KSH skondilo v 19.00 hod.

v5em za tidast a popi6l St'astnou cestu domfi. Jedndni VV

Oldiich Lacina, starosta KSH Stiedodesk6ho kraje

Li
Josef Myslin, ovEiovatel zripisu: .i.\\!-ti

Zdpis vyhotovila:

Petra Myslinov6 Cejpkov6:

Zdenka Sindel6fov6, ovdlovatelka z6pisu: . . . .

'funu'


